

授權書 Authorisation Form

致 數碼通電訊有限公司
Attn: SmarTone Mobile Communications Limited

日期 Date: _____

訂單資料 Order Information

信用卡持有人姓名 / 訂單聯絡人姓名*
Name of Credit Card Holder / Order Contact Person*

訂單編號 Order Number

本人授權以下人士代領網上訂購的貨品。

I hereby authorise the below party to pick up the online order on my behalf.

獲授權人 Authorised Person

姓名 Name

身份證/護照號碼 HKID/Passport Number

注意事項 Notice

- 本公司不接受以授權方式辦理有關任何新增 / 取消 / 更改訂單之事宜
Authorisation is not accepted for any new orders / order amendments / order cancellations
- 獲授權人士須年滿 18 歲
The authorised person must be at least 18 years old
- 獲授權人士須出示閣下的香港身份證/護照及此授權書正本、用作訂購之信用卡正面副本、八達通或 AlipayHK 交易紀錄的螢幕截圖，並親臨已選擇的門市領取貨品
At the selected store for pickup, the Authorised person must present his/her own HKID/Passport, the original copy of this authorisation letter and the front copy of the credit card or the screen captured image of Octopus / AlipayHK transaction details used for the order
- 有關信用卡、八達通或 AlipayHK 交易紀錄詳情副本只會用作核實身份用途，本公司並不會收取或保留有關副本
We will neither collect nor retain your aforementioned credit card copies or Octopus / AlipayHK transaction details as it is only used for identity verification purposes

獲授權人士簽署
Signature of Authorised Person

信用卡持有人 / 訂單聯絡人* 簽署
Signature of Credit Card Holder /
Signature of Order Contact Person*

*只適用於使用八達通或支付寶(香港)付款的客戶，有關客戶須填寫訂單聯絡人姓名並以訂單聯絡人簽署

*Only applicable to customers whose order is paid via Octopus or AlipayHK. Customers are required to fill in the Order Contact Person and must be signed by the Order Contact Person